
Sportslig beretning – sæson 2023/24 
 
Familie hockey 
Trænerteam:  

• Gary Smith 
• Thomas Søgaard 

 
Kort om sæsonen 
Sæsonen for familie hockey har overordnet set været en fin oplevelse. Det er et rigtig fint 
koncept at tilbyde familie hockey både onsdag og søndag fra efterårsferien. Gary og Thomas 
gør et fantastisk stykke arbejde på isen, hvor de skøjter rundt og engagerer sig i  
Samlet set har familie hockey været en positiv oplevelse, men der er potentiale for at forbedre 
serviceoplevelsen og markedsføringen for at gøre arrangementerne endnu mere attraktive for 
familiesamværet 
En mulig forbedringsmulighed som der arbejdes på til næste sæson, er at styrke hele 
serviceoplevelsen før og efter arrangementerne. Det kunne være en god idé, hvis en HIK 
repræsentant stod klar iført HIK-dragt for at guide forældre og børn i omklædningsrummet 
samt vise dem ned til familie hockey-rummet, hvor de kan låne udstyr. Det ville bidrage til at 
skabe en mere velorganiseret og imødekommende atmosfære og oplevelse for nye forældre 
og børn.  
Samlet set har familie hockey været en positiv oplevelse, men der er potentiale for at forbedre 
serviceoplevelsen og markedsføringen for at gøre arrangementerne endnu mere attraktive for 
familiesamværet 
 
 
U8 
Trænerteam: 

• Lars Bach 
• Jacob Sloth 
• Anders Sloth 
• Nicolai Pagh 
• Jakob Grønnemark 
• Roland Kukurans 
• Morten Poulsen 

 
 
Kort om sæsonen 
U8-sæsonen er forløbet på en meget tilfredsstillende måde, ligesom den foregående sæson, 
og der har været en positiv stemning omkring holdet hele vejen igennem. Træningerne på isen 
har haft god tilslutning fra både trænere og spillere, og både Lasse Bønløkke og Morten 
Poulsen har været til stor hjælp, når ekstra trænere og støtte på isen har været nødvendig. 
Lars har fortsat med at planlægge veltilrettelagte træninger, hvor børnene lærer de 
grundlæggende færdigheder. Det vigtigste er altid, at vi som klub finder den rette balance i 
træningsmængden, så de små spillere ikke får for meget eller for lidt. 



Alle trænere og ledere udstråler glæde og motivation, når de møder op i hallen for at træne de 
unge spillere, og generelt har rammerne omkring vores U8-hold været meget positive i denne 
sæson. 
Det er vigtigt at huske, at fundamentet for en sund ishockeyklub er store årgange. Dette øger 
ikke kun chancen for spids- og talentmasse, men det betyder også flere kontingent- og 
sponsorindtægter samt ekstra frivillige forældre hænder, som alle bidrager til at få 
økosystemet til at køre rundt.  
Derfor er det nødvendigt, at vi ikke lader os blænde af tanken om, at vi har 31 spillere i vores 
U8-trup og føler os tilfredse. Det afgørende er altid at se på, hvad vi sender op i systemet. For 
eksempel er 2016-årgangen, som næste år vil være U10, i øjeblikket "kun" bestående af 10 
spillere og ville i højere grad oppe i systemet udgøre en lille årgang. Derfor er det afgørende, at 
vi fortsætter med at rekruttere til U8, U10 og U12 for at sikre større årgange hele vejen op 
gennem systemet. Mange spillere i en årgang må aldrig blive et problem, men blot en positiv 
udfordring, som vi på de enkelte hold skal håndtere. Som klub skal vi derfor ændre hele 
fortællingen om, at man ikke kan blive ishockeyspiller, hvis man ikke starter på U6. Vi skal 
også løse eventuelle udfordringer med mange spillere på isen i stedet for at betragte det som 
problemer, da det i bund og grund er et sundhedstegn for klubben, at vi har mange spillere i 
årgangene. 
 
 
U10 
Trænerteam: 

• Mads Mosgaard 
• Jonas Reimer 
• Daniel Nielsen 
• Rico Adolfsen 
• Martin Pyndt 
• Thomas Sønderkjær 
• Jeppe Lose 
• Enijs Gruzinskis 

 
Kort om sæsonen 
U10-holdet har igen i denne sæson haft et super setup med en stor og støttende 
forældregruppe, hvilket har været en stor styrke for holdet hele sæsonen. Det store 
engagement fra forældrene har bidraget til at skabe en positiv og støttende stemning rundt 
omkring holdet. U10 startede sæsonen med at arrangere en vellykket cup på hjemmebane 
med 8 hold. Denne begivenhed hjalp med at skabe en god start på sæsonen og styrke holdets 
samarbejde og sammenhold. Holdet har haft rigtig gode træninger gennem hele sæsonen, 
hvilket har bidraget til spillernes udvikling og styrket holdets præstationer. Den gode stemning 
og det positive miljø omkring holdet har helt sikkert været med til at motivere spillerne og 
skabe et godt fundament for deres udvikling.  
U10 har egentlig haft en fast off-ice træning hvor spillerne er blevet introduceret til træning 
uden for isen, hvilket er en forbedring fra sidste sæson, hvor slet ikke havde off-ice 
træning. U10 har deltaget i et passende antal turneringer (11), hvilket har givet spillerne 
mulighed for at få en masse positive oplevelser, samtidig med at det selvfølgelig udvikler dem 



som ishockeyspillere. På alle kampdage har alle spillere spillet lige meget, og der har været et 
rigtig højt fremmøde blandt alle børn, hvilket selvfølgelig også er meget positivt. Samlet set 
har U10 holdet haft en imponerende sæson med god træning, vellykkede arrangementer og et 
stærkt fællesskab. Holdets præstationer vidner om en god indsats og en positiv udvikling 
igennem hele sæsonen. 
 
 
U12 
Trænerteam: 

• Lars Bach (Cheftræner) 
• Arthur Rasmussen 
• Ann-Louise  
• Thomas Qvist 
• Victor Lærke 
• Steffen Urhlund 
• Olau Gunnarson 

 
Kort om sæsonen 
I denne sæson er setuppet og træningsmiljøet omkring U12 holdet blevet forbedret markant i 
forhold til sidste sæson, hvor der var store mangler. En positiv udvikling er, at der er kommet 
flere spillere til holdet, hvilket har medført en stærkere trænings- og kampkultur med næsten 
25 rene U12 spillere. Denne øgede tilgang af spillere har været med til at højne trænings- og 
kamp miljøet betydeligt. Flere trænere er kommet til, og U12 har på næsten alle træninger 
været 4-5 trænere på is, dog har flere trænerne kun kunne committe sig til 1-2 træninger pr. 
uge. Forældregruppen er blevet styrket betragtelig i denne sæson, og man fornemmer en langt 
bedre støtte, og U12 holdet har også haft flere sociale arrangementer uden for isen i løbet af 
sæsonen. Alt i alt er setuppet på U12 blevet løftet betragteligt, og der er noget og bygge videre 
på til næste sæson.  
 
 
 
U14 
Trænerteam: 

• Simon Nielsen 
• Morten Jørgensen 
• Jesper Bramming 
• Claus Damgaard 

 
U14-holdet har haft en rigtig god sæson hvor både holdet og spillerne har gennemgået en god 
udvikling. Uden for isen har attituden og opførslen blevet meget bedre, og spillerne har i 
højere grad lært at være gode holdkammerater og behandle hinanden ordentligt. U14 
årgangen har også fået tilført spillere udefra, hvilket har gjort at årgangen antalsmæssig nu er 
en rigtig sund årgang, hvor der også er blevet tilført spillere som højner niveauet til træning og 
kamp. U14-holdet har manglet modstand i kampene, hvor kun to U14.1 kampe er blevet tabt 
under hele sæsonen, men omvendt har træningsmiljøet været rigtig højt hvor mange gode 



spillere har trænet imod hinanden hver dag. Alle træningsuger har været delt op på denne 
måde: 
 
Tirsdag: Stationstræning 
Onsdag:  Gameday 
Torsdag: Holdtræning (Fuld Bane øvelser) 
Fredag: Skøjtetræning 
 
Holdet har lavet off-ice træning 3 gange ugentlig, hvor alle spillere har deltaget. Udover off-
ice-træningen havde spillerne løbetræning 2 gange ugentlig i perioder hvor arbejdsindsatsen 
ikke har været god nok i kampene. Trænerteamet har fungeret rigtig godt i denne sæson, og 
havde alle en fælles enighed om at hårdt arbejde, skøjteløb og god opførsel skulle være vores 
U14 identitet. Teamet omkring U14 har fungeret rigtig godt med meget pålidelige og 
engagerede holdere og koordinatorer.  U14-holdet sluttede en super sæson af med 
udlandstur til Sverige hvor tilslutningen også var rigtig god.  
 
 
 
U16 
Trænerteam: 

• NicolaI Mortensen 
• Martin Pyndt 
• Lasse Skov 
• Kim Sørensen 

 
Kort om sæsonen 
U16-holdet har denne sæson taget markante skridt i deres udvikling og kan betragtes som det 
hold, der har udviklet sig mest. I evalueringen fra sidste sæson blev det nævnt, at U15-holdet 
var kommet tættere på de tre bedste hold i Jylland, men i år har U16-holdet formået at 
indhente og endda overhale visse hold. Det har været en fantastisk sæson hele vejen 
igennem, primært takket være en dedikeret cheftræner, der uge efter uge har lagt utallige 
timer i holdet og spillerne.Trænerteamet har fungeret langt bedre denne sæson, hvor Nicolai 
har haft tre dygtige assistenter, der har samarbejdet effektivt. Enijs har også bidraget i 
perioder, hvor arbejdet tillod det. Holdet har oplevet stor trivsel blandt spillerne, og 
fremmødet til træninger og kampe har været konsekvent højt hele sæsonen.Nicolai og 
trænerteamet har formået at få det bedste ud af spillerne og har presset dem til det yderste, 
hvilket har resulteret i en markant udvikling for både spillere og holdet som helhed denne 
sæson. Sidste sæson blev holdet udfordret af en lille 08-årgang, men med tilføjelsen af to 
dygtige spillere til topniveauet har holdet formået at styrke sig. Dette underbygger vigtigheden 
af brede årgange for at skabe et positivt trænings- og kamp miljø. U16-holdet har spillet i 
overensstemmelse med klubbens spilfilosofi og har fulgt klubbens retningslinjer, hvilket er 
stor ros til trænerteamet for at implementere klub filosofien og fremme en klar rød tråd 
gennem alle aldersgrupper i klubben 
 
 



 
U18 
Trænerteam: 

• Cheftræner: Rasmus Pander 
• Ass. Træner: Ulrich Thomsen 
• Ass. Træner: Mathias Pedersen 
• Ass. Træner: Bjørn Uldahl 

 
Kort om sæsonen 
U18-sæsonen har været en udfordrende, men også spændende og udviklende tid, hvor holdet 
og de enkelte spillere har taget positive skridt fremad. U18 årgangen er en udfordret gruppe 
med kun 13 HIK-spillere, hvor flere mangler det nødvendige færdighedsniveau til U18 
ishockey. Dette har desværre negativ indflydelse på trænings- og kampmiljøet. Desuden 
kæmper U18-årgangen med dårlig opførsel og generel disciplin, da spillere igennem årene 
ikke har været vant til at arbejde inden for fastsatte rammer for adfærd og opførsel. På grund 
af den store mangel på spillere, blev det besluttet at tilføre udenlandske spillere til holdet i 
denne sæson. Dette har bidraget positivt til trænings- og kampmiljøet, men har også bragt 
udfordringer med sig, da de nye spillere skulle integreres både på og uden for isen, hvilket har 
krævet ekstra ressourcer fra trænerne. 
Træningsmiljøet har, som tidligere nævnt, oplevet en opgradering, delvist på grund af at 
hverdagskampe ikke var en del af sæsonprogrammet. Dette har gjort det muligt for holdet at 
træne regelmæssigt fra mandag til torsdag og spille kampe i weekenderne. 
Holdet fik først for alvor fodfæste efter nytår, hvor de spillede rigtig godt hockey og fortjente en 
plads i den afgørende DM-turnering. Træningsmiljøet har været markant forbedret i denne 
sæson, hvor holdet har haft 3-4 fulde kæder på isen til alle træninger, samtidig med at fysisk 
træning har været prioriteret, og der har været brydning en gang om ugen som supplement til 
den fysiske træning. 
Trænerteamet har fungeret rigtig godt, da Rasmus og Ulrich har været meget pålidelige og har 
stået for alle fys- og istræninger. Bjørn og Mathias har suppleret med én træning ugentligt, 
som var aftalen før sæsonen. 
 
 
U20 
Trænerteam 

• Cheftræner: Emil Møller 
• Ass. Træner: Dennis Salling 

 
Kort om sæsonen 
 
U20-holdet har haft en positiv sæson rent resultatmæssigt, primært takket være en meget 
dygtig udenlandsk målmand og enkelte talentfulde ældre spillere. Desværre har 
træningsmiljøet og setuppet omkring holdet været mangelfuldt og langt fra optimalt. Holdet 
lider af mangel på spillere og er afhængig af ældre spillere, som ser ishockey som en hobby og 
ikke bidrager til et seriøst træningsmiljø for de bedste spillere. Alt for ofte har træningerne i 
denne sæson kun haft 8-10 spillere til stede på grund af lav deltagelse og seriøsitet, især 



blandt de ældre spillere. Som klub er vi nødt til at genoverveje vores U20-setup og hvor vi 
ønsker at se det om 3-5 år. Der vil altid være en høj frafaldsprocent i denne årgang, både 
blandt spillere på lavt niveau og spillere med højt niveau, da Blue Fox normalt vil tilknytte 
spillere i alderen 18-20 år hvis de har niveau. Det skal dog nævnes, at setuppet og dagligdagen 
ikke er ringere, faktisk måske endda blandt de fineste i landet, hvilket muligvis kan forklare 
den skæve tendens inden for talentudviklingen i Danmark. Samarbejdet med BF har fortsat ad 
samme spor som tidligere år, hvor der mangler kommunikation og interesse for samarbejde 
samt udvikling af unge talenter. 
Emil har udført et godt stykke arbejde med U20-holdet, på trods af meget svære 
arbejdsbetingelser. Til trods for de udfordrende omstændigheder har Emil fulgt spilfilosofien 
og klubbens retningslinjer, selvom det har været vanskeligt at implementere holdtræning på 
grund af det lave antal tilstedeværende ved træningerne.  
 


